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Vergadering:  Zaterdag 6 april 2024 om 10.00 uur 
 
Plaats:   Vergaderruimte Aloysius (De Twee Gezusters, Putgraaf 3, Heerlen) 
 
Uitgenodigd:  Alle leden van GroenLinks Parkstad 
 
Agenda: 

1. Opening, mededelingen en ingekomen stukken  
2. Vaststelling agenda 
3. Verslag vorige ALV 
4. Secretarieel verslag bestuur afgelopen jaar 
5. Financieel verslag 2023  

a. Verslag kascommissie 
b. Vastellen, decharge verlenen aan de penningmeester 

6. Begroting 2024  
7. Fractieverslagen  
8. Samenwerking GroenLinks en PvdA 
9. Benoeming nieuwe bestuursleden 
10. Discussie komend jaar 
11. Rondvraag  
12. Sluiting  

 
1 – Opening, mededelingen en ingekomen stukken 
De voorzitter Ali Daliry opende de vergadering en heette iedereen welkom. Metra Daliry vertelde dat 
2 leden zich hadden afgemeld. Ali Daliry feliciteerde Casper Gelderblom, doordat hij binnenkort vader 
wordt. 
 
2 – Vaststelling agenda 
Bovenstaande agenda werd goedgekeurd en vastgesteld. 
 
3 – Verslag vorige ALV 
Het verslag van de vorige ALV van 9 mei 2023 werd doorgenomen en goedgekeurd. Metra Daliry werd 
bedankt voor het verslag. 
 
4 – Secretarieel verslag bestuur afgelopen jaar 
Metra Daliry vertelde hierbij kort het secretarieel verslag van het afgelopen jaar. Het bestuur bestaat 
uit 4 vaste bestuursleden en 2 aspirant bestuursleden, waarbij Odin Westen als vast bestuurslid 
verkozen zou willen worden (zie ook punt 9). De termijn van 2 jaar is van Ali Daliry, Marleen Stijns en 
Metra Daliry verlopen, dit zal bij punt 9 besproken worden. Verder zijn er in 2023 11 
bestuursvergaderingen geweest en 1 ALV. In 2023 begonnen we het jaar met een nieuwjaarsborrel dat 
dit keer samen met de PvdA was georganiseerd. De Provinciale Verkiezingen waren ook in dit jaar, 
waarbij GroenLinks & PvdA 4 zetels heeft gekregen. Het allereerste gezamenlijke congres van 
GroenLinks & PvdA was in oktober georganiseerd, waarbij de leden gezamenlijk met een busrit naartoe 
zijn gegaan. Verder was er tussendoor ook een bowling activiteit georganiseerd en hadden we in 
november de Tweede Kamerverkiezingen. 
 
Vervolgens werd de groei in aantal leden besproken (zie ook grafieken hieronder). In GroenLinks 
Parkstad zijn er in 2023 51 nieuwe leden bijgekomen, 15 leden hebben opgezegd en 3 zijn overleden. 
Van de 15 leden die hebben opgezegd, zijn er 12 in Heerlen, 1 in Landgraaf en 2 in Kerkrade. Van de 
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51 nieuwe leden zijn er 35 in Heerlen gekomen, 8 in Landgraaf en 7 in Landgraaf (en 1 later verhuisd 
naar Geleen). Vooral in de maanden maart, juli en november zijn veel leden nieuw erbij gekomen. In 
totaal zijn er 140 leden in GroenLinks Parkstad.  
 

 
 
Volmar Delheij vertelde dat PvdA Landgraaf-Heerlen in totaal 148 leden heeft, dus dit komt deels 
overeen. Verder vroeg Norbert Schmidt of leden ook stoppen in verband met de samenwerking met 
PvdA. Metra Daliry vertelde dat inderdaad enkele leden dat als reden hebben benoemd, sommigen 
hebben om financiële reden hun lidmaatschap gestopt of om ook andere partijen de aandacht te 
geven. Echter is bij een groot deel de reden onbekend. Metra Daliry werd bedankt voor dit verslag. 
 
5 – Financieel verslag 2023 
Marleen Stijns vertelde hierbij dat ze de financiën heeft laten controleren door de kascommissie en zij 
hebben het goedgekeurd. De kas van 2023 heeft ze goed afgesloten, voor iedereen die dat wil zien, 
heeft ze de map bij zich en kan iedereen dit inzien. Het financieel verslag van 2023 is goedgekeurd en 
Marleen Stijns en de kascommissie werden bedankt. 
 
Jo Linssen vroeg zich nog af hoe de financiële uitgaven in Landgraaf en Heerlen worden geregeld. 
Mireille Haex vertelde hierbij dat in Landgraaf de fractievergoeding (dus geld dat voor de fractie 
gebruikt wordt) via Helma Gubbels geregeld wordt. In Heerlen doet Tahir Nefjodov dat zelf. 
 
 
6 – Begroting 2024 
Marleen Stijns vertelde dat ze een ruime begroting heeft gemaakt voor 2024. Deze liet ze ook 
rondgegaan. Tom Haex vroeg zich af waarom bijna de helft van het geld dat binnenkomt als reserve 
op de begroting staat. Marleen Stijns vertelde dat dit een begroting is, dus als er meer nodig is, dan 
kan dit na overleg uit de reserve gebruikt worden. Verder zal het geld dat als reserve overblijft, gebruikt 
worden voor de campagne in 2026. De begroting van 2024 werd goedgekeurd en Marleen Stijns werd 
bedankt. 
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7 – Fractieverslagen 
Mireille Haex vertelde hierbij het fractieverslag voor Landgraaf. Ze vertelde dat ze onder andere 
algemeen bestuurslid van IsdBOL is, lid werkroep burgerparticipatie Landgraaf en lid van burgerkracht 
Limburg ‘Gezond in MijnStreek’. Verder heeft ze tijdens het zomerreces een bezoek gebracht aan de 
kledingbank Limburg in Echt (georganiseerd door GroenLinks Limburg) en heeft ze deelgenomen aan 
een werkbezoek aan diverse IBA-projecten met aandacht voor duurzamer wonen en leven. 
Verder is ze ook naar de motiemarkt in Lelystad geweest. Dit is een soort ideeënmarkt om vervolgens 
een motie in te dienen, met een begroting van €150.000. Dit initiatief lijkt grotendeels op de 
burgerparticipatie en is helaas niet te doen in Landgraaf vertelde Mireille Haex. 
 
In september was het de Dag van de Democratie, waarbij er op 2 basisscholen het spel ‘Democracity’ 
gespeeld werd, waarbij kinderen uit groep 8 samen een fictieve stad bouwen in de raadzaal. Doordat 
dit een geslaagde actie was, is dit in maart 2024 herhaald met andere basisscholen waar Mireille Haex 
ook aan heeft deelgenomen. Ze adviseerde om dit ook in Heerlen op te pakken. Verder heeft ze in 
september ook deelgenomen aan de ‘Mars behoud ziekenhuis’. 
In oktober heeft ze meegelopen met RUD en een bezoek gebracht aan een benzinestation waarbij RUD 
meer uitleg gaf over wat zij doen voor de gemeenten. In december was de voedselbank actie in 
Landgraaf en de opendag van het Burgerhoes. In februari had ze nog een werkbezoek bij het 
warmtenet Limburg. 
 
Verder heeft ze vooral samengewerkt met de PvdA en enkele moties ingebracht, helaas zijn niet alle 
moties geaccepteerd. Ze heeft ook de samenwerking gezocht met GBBL om een goede band met hun 
te krijgen, om de volgende keer wel in de coalitie te kunnen komen. 
 
Ger Reichrath vertelde vervolgens wat meer over ‘Democracity’, dit heeft hij ook voor leerlingen van 
4 Havo en 5 VWO georganiseerd. Er werden hierbij fracties gevormd en een groep was de pers (onder 
leiding van Marcel de Veen). De fracties moesten met eigen ideeën/plannen komen voor maximaal 
€1.000 en werden begeleid door een raadslid. De plannen van de fractie die uiteindelijk won, werden 
dan ook daadwerkelijk uitgevoerd. Op deze manier betrek je de jongeren meer in de politiek van de 
gemeente. Mireille Haex gaf aan graag met Ger Reichrath concrete plannen hierover te willen maken 
om dit als motie in te dienen. 
 
Vervolgens vertelde Tahir Nefjodov het fractieverslag van Heerlen. Hij heeft meerdere moties en 
amendementen ingediend, sommige zijn geslaagd (zoals een motie die strekt tot een nader onderzoek 
naar hoe de gemeente zich sterker kan inzetten voor duurzame mobiliteit), maar er zijn ook moties 
afgewezen (zoals het afschaffen van het bedelverbod). Het plan is om vrijwel iedere maand een motie 
of initiatiefvoorstel in te dienen. Op deze manier wil hij proberen om zelf de actualiteit te sturen in 
plaats van mee te gaan met de gebruikelijke raadsagenda, zodat er over 2 jaar een zetelvermeerdering 
bereikt kan worden.  
 
Verder is er in Heerlen een nomadenteam (ook wel huis-aan-huis-team) onder leiding van Tom 
Vandeberg en Jolanda Hoving. Zij zullen consistent wekelijks op pad gaan en aan de mensen vragen 
wat voor problemen er in de buurt spelen. Volgens een onderzoek van het landelijk bureau heeft huis-
aan-huizen namelijk de grootste impact op verkiezingen. Voorheen was SP vooral in de buurten te zien 
die deze actie deden, echter wil GroenLinks zich ook zichtbaar maken op deze manier. Verder is er ook 
een campagneteam onder leiding van Raenys Martis. Dit team zoekt nog 2 leden om zich aan te sluiten 
om op deze manier periodieke campagneacties te organiseren. Ook op social media bereiken ze veel 
mensen, ongeveer 500-1000. Het is hierbij wel belangrijk om consistent berichten te plaatsen.  
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Verder vertelde Casper Gelderblom wat hij als wethouder heeft gedaan en bereikt in het afgelopen 
jaar. Op 25 mei 2023 is Staatssecretaris Vijlbrief naar Heerlen gekomen in verband met de 
mijnschaderegeling die de mensen kunnen krijgen. In oktober is besproken dat ongeveer 10.000 
huishoudens deze schaderegeling krijgen. Heerlen is niet blind voor het mijnverleden, maar geeft hier 
een positieve draai aan. Verder heeft Casper Gelderblom vooral gewerkt aan de energieregeling, 
witgoedregeling en de energiearmoede. Ongeveer 7.000 Heerlenaren maken gebruik van een nieuw 
apparaat door de witgoedregeling. Ze hebben hiermee een erg sociaal beleid kunnen voeren in 
Heerlen, echter is het helaas niet gelukt om dit ook in andere gemeentes te realiseren. Verder is de 
energiehuishouding van de woningen ook een belangrijk onderwerp. Er is een landelijke subsidiepot 
van 10% (28 miljoen) gevraagd welke ze in december toegekend hebben gekregen. De prioriteit zijn 
de armere wijken die in een energiearmoede leven. Als er niks gedaan wordt, kan dit aantal tot 2-3 
keer verdubbelen in 2030 volgens Casper Gelderblom.  
 
Op 6 maart is verder Staatssecretaris Heijnen naar Heerlen gekomen om het Europees Centrum voor 
Circulaire Bouw en Transformatie te lanceren. Er is verder ook vanuit het college ingebracht dat 
Heerlen niet wil krimpen maar juist wil doorgroeien naar een stad van 100.000 in 2050. Op deze manier 
wordt er geprobeerd een stip op de horizon te zetten en om te laten zien dat onze partijen dit in ieder 
geval geprobeerd hebben te bereiken. Casper Gelderblom wil op deze manier de negatieve spiraal 
doorbreken. 
 
De fractievoorzitters en de wethouder werden bedankt voor hun verslag. Het bestuur gaf hun een 
cadeau als bedankje. Er was verder ook voor Chenna Kuypers een bedankje geregeld doordat zij het 
afgelopen jaar gestopt is als DMM (digitale mediamanager) en bestuurslid. Doordat ze niet aanwezig 
was tijdens de vergadering, krijgt ze deze nog opgestuurd. 
 
8 – Samenwerking GroenLinks en PvdA 
Ali Daliry vertelde hierbij dat GroenLinks Parkstad en PvdA Heerlen-Landgraaf steeds meer met elkaar 
optrekken en vaker samen vergaderen, zowel als bestuur als in de raad (vooral in Landgraaf). Bij de 
laatste Tweede Kamerverkiezingen was er 1 gezamenlijke lijst en ook bij de Europese Verkiezingen zal 
er 1 lijst zijn. Er zijn meerdere vormen mogelijk waarbij beide partijen vertegenwoordigd worden in de 
politiek:  
1. Er is geen deelname aan de lokale politiek;  
2. Er is al een bestaande samenvoeging van aanduidingen;  
3. GroenLinks en/of PvdA zijn opgegaan in een nieuwe lokale partij;  
4. GroenLinks/PvdA zitten samen in de coalitie of samen in de oppositie;  
5. GroenLinks óf PvdA is onderdeel van de coalitie.  
 
Vanuit Landelijk zijn er richtlijnen opgesteld om de verkenning voor een mogelijke fusie te starten (zie 
ook onderstaande afbeelding), waarbij nu de eerste stap is om te vragen of de leden het eens zijn dat 
de verkenningsperiode gestart wordt. Uit een eerste onderzoek van PvdA is namelijk gebleken dat 1 
en 1 wel eens 4 kan zijn. De vraag voor het ALV vanuit het bestuur is dan ook: ‘kom na het zomerreces 
met een uitgewerkte verkenning van de mogelijkheden tot samenwerking/samengaan lokaal van 
GroenLinks en de PvdA voor de gemeenteraadsverkiezingen in 2026 als vooruitblik naar de 
gemeenteraadsverkiezingen 2026’. 
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Volmar Delheij vertelde dat PvdA Heerlen-Landgraaf eenzelfde soort voorstel heeft gedaan tijdens hun 
ALV, echter hebben zij aangegeven ‘voor’ het zomerreces deze verkenning uitgewerkt te hebben en 
dus niet ‘na’. Het is namelijk wel belangrijk dat deze periodes synchroon lopen bij zowel GroenLinks 
als PvdA. Aloys de Haan vertelde dat GroenLinks na het zomerreces heeft gekozen, doordat wij later 
de ALV hebben gepland. Er werd voorgesteld om deze verkenning ‘rond’ het zomerreces uitgewerkt 
te hebben. Het voorstel werd met deze aanpassing goedgekeurd en de verkenningsperiode zal dus 
gestart worden. 
Ger Reichrath gaf aan dat beide partijen in Gulpen-Wittem verder zijn gegaan onder de nieuwe naam 
‘Pro’. Volmar Delheij gaf echter aan dat een samenvoeging van de namen logischer is doordat dit ook 
op landelijk en provinciaal niveau gedaan wordt. Verder gaf Ralf Stoffels aan dat hij ook graag zou 
willen meedenken/meedoen. 
 
9 – Benoeming nieuwe bestuursleden 
Metra Daliry legde uit dat de bestuursperiode van 2 jaar van Ali Daliry, Marleen Stijns en haarzelf zijn 
verlopen. De periode van Mohamad Alali is nog niet verlopen, Aloys de Haan zal nog als aspirant 
bestuurslid functioneren en Odin Westen zou graag officieel als bestuurslid benoemd willen worden. 
Odin Westen vertelde dat GroenLinks Parkstad hem dierbaar is en dat hij graag wil deelnemen aan een 
verandering. Hij is van mening dat de algemeen bestuursleden een portefeuille moeten hebben. Hij 
wil onder andere komen met een werkplan/jaarplan van het bestuur voor de komende jaren. Indien 
leden ideeën/inbreng hebben voor het jaarplan kunnen ze dit mailen naar Odin Westen. We hebben 
namelijk groei nodig in onze partij en als bestuurslid wil hij hieraan werken. 
Ali Daliry, Marleen Stijns en Metra Daliry werden per acclamatie herkozen en Odin Westen werd als 
nieuw bestuurslid verkozen.  
 
10 – Discussie komend jaar 
Norbert Schmidt gaf aan dat de Europese Verkiezingen eraan komen, hiervoor kunnen we ook samen 
als GroenLinks en PvdA campagne voeren. PvdA is namelijk van plan om de laatste 2 weken campagne 
te voeren, doordat er dan vooral aandacht voor deze verkiezingen zijn. Ook Marleen Stijns gaf aan dat 
als de partijen willen gaan flyeren, dat dit samengedaan kan worden met zowel groene als rode jassen. 
Volmar Delheij gaf aan dat dit met de vorige verkiezingen ook gedaan is, echter merkt de PvdA dat er 
minder GroenLinks leden aanwezig zijn bij activiteiten die PvdA organiseert. Ook tijdens 
flyermomenten zijn er vooral rode jassen te zien. PvdA zou graag ook een band willen opbouwen met 
de leden van GroenLinks. Door samen campagne te voeren, met zowel groene als rode jassen, laten 
we ook aan anderen zien dat we samenwerken. Casper Gelderblom stelde voor om ook buiten de 
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verkiezingen te laten zien dat we samenwerken, bijvoorbeeld door ook PvdA te betrekken met de 
wekelijkse huis-aan-huisactie van het nomadenteam. PvdA is verder ook bezig met een electoraal 
onderzoek in de buurten voor maatwerk tijdens de campagne. Door dit beter af te stemmen, 
voorkomen we dat er dubbel werk gedaan wordt door beide partijen. 
 
Tom Vandeberg legde uit dat het nomadenteam in gesprek gaat met de mensen per wijk en opschrijft 
tegen wat voor problemen ze aankijken. Dit koppelen ze terug met de fractie/wethouder om op deze 
manier de mensen beter te kunnen helpen. De mensen reageren positief als ze de GroenLinks leden 
aan de deur hebben. Volmar Delheij stelde voor om PvdA hierbij ook te betrekken/helpen doordat dit 
bij hen niet zo soepel gaat. Tom Vandeberg stelde voor om een gezamenlijk campagneteam te hebben, 
doordat dit team nog niet compleet is en hier nog leden voor gezocht worden. 
 
Raenys Martis vertelde verder dat hij in april 2023 lid is geworden door veel gesprekken gevoerd te 
hebben met Theo Sponselee en Tahir Nefjodov. Hij heeft toen gevraagd waar GroenLinks echt voor 
staat, doordat hij een groot verschil ziet tussen wat er gezegd wordt en wat hij op straat ziet. Het is 
volgens hem vooral belangrijk dat er een goed fundament is. Casper Gelderblom gaf aan dat 
GroenLinks zich steeds meer en beter laat zien tijdens campagne momenten, echter kan dit nog beter 
(met bijvoorbeeld vlaggen). 
 
Norbert Schmidt stelde voor om een gezamenlijke flyer te maken van GroenLinks en PvdA om te laten 
zien wat wij samen in 2023 al bereikt hebben. Volmar Delheij vertelde dat PvdA een analyse heeft 
gedaan op alle stembureaus waardoor ze weten hoe er gestemd kan worden en op deze manier beter 
campagne gevoerd kan worden. Ali Daliry vertelde dat ook GroenLinks dit heeft gedaan. Deze 
resultaten kunnen gebruikt worden om specifiekere flyers te maken. 
 
Casper Gelderblom vroeg verder nog of we ook gezamenlijke uitingen moeten uitbrengen nu we de 
verkenningsperiode ingaan. Doordat we al samenwerken in de raad, kunnen we ook, ongeacht de 
verkenningsperiode, gezamenlijke uitingen uitbrengen.  
 
Odin Westen gaf aan ook graag Tom Vandeberg, Jolanda Hoving, Raenys Martis en Theo Sponselee 
extra te willen bedanken, doordat zij wekelijks de straat opgaan om met mensen in gesprek te gaan. 
 
11 – Rondvraag  
Er was verder geen rondvraag. 
 
12 – Afsluiting 
De voorzitter Ali Daliry sluit de vergadering en wenste iedereen een fijne dag. 
 
 
Metra Daliry, 17-04-2024 
 


